
Dagsorden bestyrelsesmøde i Vordingborg Idrætsråd  
den 22.02.2021 kl. 18.30, 21.00 
Virtuelt med Teams 

 

  

Vordingborg 
Idrætsråd 

 Dagsorden Referat  

Deltagere: 

Henrik Pape (HP) 
Ole Madsen (OM) 
Lars Kleist (LK) 
Jan Friberg (JF) 
Jan Clausen (JC) 
Stefan Frederiksen (SF) 
Allan Søefeldt (AS) 
Ralph Sigurskjold, suppleant (RS) 
Ulla Røngaard, suppleant (UR) 

ej mødt: 
JC 
JF 
SF 
AS 

Dato, tid og sted: 22.02.2021 kl. 18.30  

Referent: Referat den 18-01-2010 
 

intet at bemærke 

1. Bestyrelses arbejdet 

 
 
Avis abonnement hos Sjællandske 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Rideklubber i Vordingborg Kommune: 
Har I problemer med kunstige 
lejekontrakter, proforma aktivitet og 
uigennemsigtig økonomi?  

 

Sjællandske 

Kode er VI4563 

Kære kunde (vordingborg.idraetsraad@gmail.com) 
 
Tak for dit køb hos www.sn.dk. 
 
Herunder finder du de væsentligste informationer 
angående dit køb. Du bedes gemme denne mail, da den 
gælder som kvittering for dit køb. 
 
Produkt: Digital adgang 12 måneder 
 
Ordrenr.: SNDK45612SJA 
Pris: 3017,00 DKK 
 
Herefter løbende betaling: 3017.00 DKK 
 
Leveringstidspunkt/abonnementets ikrafttræden: 
08-02-2021 
 
Diverse link til info om møde fra DGI / Finans hvidvask 
rund sendt 
 

Mail sendt til kommunen - vi afventer svar fra kommunen  

 

 

https://docs.google.com/document/d/1e5H71Rn9amPuEtZuE1p9HYBoPf-5ngSNmlLNEPfKJZs/edit
http://www.sn.dk/
http://www.sn.dk/


Fra UR 

I forbindelse med corona og restriktioner 
er der flere forbund som har ytret ønske 
om, at ville kunne forlænge sæsonen for 
bl.a. at fastholde deres medlemmer. 
Dette er desværre ikke en mulighed i 
Vordingborg kommune, da de har 
besluttet at brugen af indendørs 
faciliteter slutter som sædvanligt. Det er 
meget beklageligt, specielt fordi man jo 
ikke har brugt dem under hele 
nedlukningen. 

Desuden har jeg talt med flere foreninger 
som er utilfredse med, at de allerede skal 
booke haller og udendørsarealer til 
træning og kampe nu i februar for 
sæsonen 21-22. Det giver meget store 
problemer, da man på nuværende 
tidspunkt slet ikke har begyndt at 
planlægge turneringer for idrætsgrenene, 
og slet ikke ved hvilke dage der bliver 
brug for de forskellige anlæg. 

 

 

Iflg. Charlotte Volby Jørgen - så kan man ikke gøre 
noget lige nu. 

 

 

 

1.01 Facebook og 
hjemmeside, Lars Kleist 

 LK mangler at lægge lidt referater op på hjemmesiden 
LK sætter løbende opslag op på vores side 

1.01 Kontakt til 
kommunen, Lars Kleist, 
Jan Clausen 

 intet møde / vi rykke møde med forvaltningen / KIF 
udvalget 

1.02 Presseansvarlig, 
Henrik Pape, Lars Kleist 

 Tennis - VIR undre over vi ikke bliver informeret hverken 
af kommune eller klub 

1.03 DGI, Henrik Pape 

 
 
 
 
 
 
 
 
22. april DGI årsmøde program tilgår 

HP deltog i møde og beklager at ikke flere fra VIR kunne 
deltage. 
Fokus på “utraditionelle idrætter” som fx vandreture, løb, 
cykel ture. - Hvem skal drifte og vedligeholde. 
Kystprojekt - vandaktivitet vi følger processen. 
Det er spørgsmålet om man tænker alle aspekter ind i 
projektet. 
 
Vi afventer 

1.04 DIF, Idrætsråd, 
Henrik Pape 

  

1.05 Folkeoplysningsråd, 
Henrik Pape 

 Møde 9. marts mdr. HP deltager - puljer der kan søges. 
 

1.06 Styregruppen §17 
stk 4, 

 Intet nyt 

1.07 Foreninger, Stefan 
Frederiksen, Ulla 
Røngård, Ralph 

 Står stille pga. corona 



 

1.08 Idrætspriser, Lars 
Kleist & Henrik Pape 

 Står stille pga. corona 
Vi afventer stadig Lonni  

1.09 Kasserer, Ole 
Madsen 

 Intet nyt 

1.10 Integration ( 
seniorliv ), Jan Friberg 

 Intet nyt 

1.11 Kurser / 
arrangementer, 
Vidensdeling 
 Lars, Ulla, Allan 

 Intet nyt / afventer til efter påske 

2. Kommende møder / 
invitationer 

 HP - har sendt lidt rundt 
DGI årsmøde 
Møde med de andre idrætsråd / aflyst 
DIF 5. marts virtuelt idrætskonference - HP sender rundt 
til alle. se mail d.d. kl 19.18  

3. Høringssvar   

4. Huskeseddel til LK´s 
kaffemøde med JK 

 Forlængelser af sæson (Corona) 
Problematik omkring booking af lokaler (kender ikke 
turneringsplan) 
Hvem skal vi snakke med for at få belyst økonomi/aftale 
omkring DGI huset 

5. Generalforsamling 

 Skal afholdes inden udgangen af marts. 
Vi afventer corona situationen, for nuværende udsættes 
generalforsamlingen. 
  

6. Eventuelt  

 HP - DGI huset? 
Økonomi - hvad skal der ske på den lange bane. 
Hvordan hænger det sammen? , Hvordan vil de påvirke 
andre aktiviteter i kommunen.  
Økonomien virker uigennemsigtig 
VIR efterlyser tal for hvorledes man er nået frem til de 
indgåede aftaler. 
VIR ønsker et møde med de ansvarlige for at beslyst 
alle spørgsmål 
 

76. Næste møde 
 

22. marts 2021 - kl. 18.30  

https://docs.google.com/document/u/4/d/1kifJJH5bcTqCI0Cwa20nFG1Oo65-FvZCVcqTWFHROqo/edit

